



## 建造業議會今天頒發

### 「註冊建造業工人家屬獎學金」

為鼓勵註冊建造業工人的子女在學業努力的成果，建造業議會今天頒發了「註冊建造業工人家屬獎學金」予在今屆香港中學文憑考試奪得佳績的註冊建造業工人子女，這項獎學金是全港唯一為註冊建造業工人而設立的獎學金。

頒獎典禮於 2014 年 9 月 27 日假位於九龍灣的建造業議會零碳天地舉行。本年度獲頒發獎學金的學生共有 20 名，而第一名得獎者麥志鏘於今屆中學文憑考試中獲得七個科目最高等級 (5\*\*) 的狀元之一。

### **CIC Presents “Scholarships for the Family Members of Registered Construction Workers”**

With a view to recognise academic achievement of dependents of registered construction workers who excelled in the Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) examination, the Construction Industry Council today presented “Scholarships for the Family Members of Registered Construction Workers” – the exclusive scholarship for registered construction workers in Hong Kong.

The presentation ceremony was held on 27 September 2014 at the CIC’s ZCB located at Kowloon Bay. With 20 students awarded the Scholarships this year, the first prize Scholarship was given to MAK Chi-cheong, one of the candidates who attained 5\*\* in seven subjects in this year’s DSE examination.



CONSTRUCTION  
INDUSTRY COUNCIL  
建造業議會



The first prize Scholarship was awarded to MAK Chi-cheong, one of the candidates who attained 5\*\* in seven subjects in this year's DSE examination  
本年度獎學金第一名得獎者麥志鏘是今屆中學文憑考試中獲得七個科目最高等級 (5\*\*) 的狀元之一



The second prize was awarded to CHIK Wing-man  
第二名得獎者為戚詠雯



The third prize was presented to LAW Hiu-chung  
第三名得獎者為羅曉忠



To encourage students to advance in the field of construction or engineering in local universities or tertiary institutions, an extra scholarship was awarded to LEUNG Kwok-tung who is admitted to the University of Hong Kong to pursue a Bachelor Degree of Science in Surveying  
為鼓勵學生選讀本地大學或大專院校與建築或工程相關的科目，現於香港大學建築學院修讀測量學理學士課程的梁國通獲頒額外獎學金一份

- End 完 -



© 2014 Construction Industry Council.

© 2014 建造業議會。